
Protokół Nr XLV/2018 
z obrad sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie 

z dnia 7 sierpnia 2018 roku 
 

Otwarcia obrad XLV sesji ( sesja nadzwyczajna) dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w 
Sędziszowie. Powitał wszystkich zebranych. Na podstawie listy obecności stwierdził iż 
obecnych jest 13 radnych co stanowi odpowiednie quorum do podejmowania prawomocnych 
uchwał.  
Na sekretarza obrad powołał radnego Jarosława Jaworskiego – wyraził zgodę. 
Głosowanie 
13 głosów – za  
Ad. 3 
Odczytał proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum. 
2. Powołanie sekretarza obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Uchwała w sprawie zmian w budżecie na 2018 rok. 
5. Zamknięcie obrad. 

Głosowanie 
12 głosów – za 
1 głos – przeciw 
Radny J. Strzelec 
- sesja nadzwyczajna czym to jest podyktowane że dwa razy z rzędu mamy sesję 
nadzwyczajną, nie dostaliśmy materiałów, co się dzieje że dwie sesje pod rząd nadzwyczajne? 
Nie ma interpelacji, gdzie mam się zgłosić ze swoimi problemami. 
Pan Przewodniczący 
- zgodnie ze statutem sesja nadzwyczajna nie zawiera interpelacji i zapytań. Pani Skarbnik 
wyjaśni co było powodem zwołania sesji. 
Pani Skarbnik 
- rzeczywiście przerwaliśmy Państwu przerwę wakacyjną, my cały czas pracujemy, mamy 
kontrolę RIO, gdyby nie było sesji nie moglibyśmy podpisać umów z wykonawcami, a są 
zadani do zrealizowania i to jest powodem podjęcia decyzji o zwołaniu sesji nadzwyczajnej. 
Przesunięcia w budżecie i wywołanie nowych zadań przeważnie majątkowych. Nie 
zwiększamy deficytu,  wyszukałam kwoty gdzie na koniec lipca plan dochodów został 
przekroczony, zwiększenia są na paragrafach które już zostały wykonane.  
Przedstawiła wnioski z wydziałów o zmiany w budżecie: 
Po stronie dochodów wyższe wykonanie niż planowano o 95.341,89zł. 
Wydział RDG – o zwiększenie wydatków o kwotę 50.000zł w związku z dopłatą do 1m3 
wody dla odbiorców indywidualnych, 
Wydział BRI – zwiększenie wydatków w związku z utworzenie zadania inwestycyjnego 
„Budowa Otwartej Strefy Aktywności w miejscowości Mierzyn” w tym 25.000zł środki 
pozyskane, 
- zwiększenie środków o 8 000 zł na nowym zadaniu termomodernizacja budynku remizy 
OSP w Tarnawie, 
- zwiększenie wydatków o kwotę 13.791,89zł na zadanie ogrodzenie terenu świetlicy w 
Szałasie, zadanie zostanie dofinansowane dotacją w kwocie 7.500zł a pozostała kwota 
6.291,89zł środki własne, 
Dobudowa oświetlenia ulicznego nawet poniżej 10.000zł musimy traktować jako wydatki 
majątkowe: 

1) Ul. Marianowska – 4.798,00zł 



2) Dobudowa pkt świetlnych w Łowini – 4.967,69zł, 
3) Oświetlenie placu rekreacyjnego w Łowini – 6000zł fundusz sołecki, 
4) Projekt oświetlenia placu w Marianowie – 5000zł 

Zmiany te nie mają wpływu na zmianę budżetu. 
Podniesienie planu dochodów o 100zł w związku z darowizną dla SP Pawłowice. 
Odczytała pismo Komendanta Powiatowego Policji o dofinansowanie zakupu samochodu w 
kwocie 13.000zł – Burmistrz proponuje kwotę 10.000zł. 
Kwota 3.500zł z funduszu sołeckiego na zakup strojów dla KGW w Borszowicach. 
Radny J. Strzelec 
- Kultura fizyczna 52.000zł co to jest? 
Pani Skarbnik 
- po stronie dochodów 25.000zł a po stronie wydatków 52.000zł budowa placu aktywności w 
Mierzynie. 
Radny Z. Konieczny 
- Policja prosi o 13tys a my dajemy 10tys. nie dałbym tyle, oni tylko trudnią się tym żeby 
złapać starszą osobę i ukarać mandatem, oni samochodem jeżdżą sobie po ciasteczka do 
cukierni. 
Radny Z. Adamski 
- zgłaszałem 2 lampy na ul. Rajskiej i nie ma odpowiedzi, na sesji nadzwyczajnej nie można 
porozmawiać. 
Radny M. Żelezik 
- w wydatkach na wszystko są pieniądze oprócz drogownictwa a potrzeby są ogromne. 
Pan Burmistrz 
- zadania drogowe zaplanowane na 2018 rok są cały czas realizowane. Kamień na drogi 
dojazdowe i polne dowozi ZUK, sprzęt mają jaki mają 1 samochód i koparka i tym muszą 
sobie radzić. Już zwiększaliśmy środki na drogi, będziemy rozmawiać na sesji pod koniec 
sierpnia. 
Mamy 3 zadania z odnowy wsi i plac w Mierzynie, żeby móc podpisać umowy potrzebne 
były zmiany w budżecie. Na sesji przedstawimy dokładne informacje a szczególnie u radnego 
Strzelca ile wykonano, nie zważając na relacje jakie są,  tam wiele zadań zrealizowano. 
Radny N. Jawor 
- na urządzenia na plac w Mierzynie przegłosowaliśmy 25.000zł, a teraz wydaje się że 27tys. 
Pan Burmistrz 
- od początku była kwota 52.000zł. 
Radny N. Jawor 
- głosowaliśmy 25.000zł na sprzęt. 
Pan Burmistrz 
- pozyskaliśmy kwotę 25.000zł z wniosku i trzeba uzupełnić do kwoty kosztorysowej, dlatego 
proszę o zabezpieczenie 52.000zł. jeśli uda się pozyskać środki do 40 – 50% zdania i jest to 
celowe społecznie to powinniśmy to zadanie wykonać. Będzie piękna świetlica i będzie 
służyć ludziom. 
Pani Skarbnik 
- 25.000zł w budżecie nie było, to była tylko informacja, 
- oświetlenie uliczne to są przesunięcia a nie nowe – było jako bieżące a przywracamy na 
zadania majątkowe. 
Radny Z. Adamski 
- trzeba zrobić Komisję i to światło założymy, to samo lustro przy Jędrzejowskiej – teraz jest 
objazd i jest bardzo niebezpiecznie. 
Ad. 4 
Pani Skarbnik  



- odczytała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018 rok. 
Głosowanie 12 głosów – za 
1 głos – przeciw                           uchwała Nr XLV/312/2018 
Ad. 5 
Przewodniczący zamknął obrady XLV sesji ( nadzwyczajnej) Rady Miejskiej w Sędziszowie. 
 

Na tym protokół zakończono 
 
Protokołował                                                Sekretarz                                        Przewodniczył 
 
 
 
 


